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QUIZ XOFF CASATS VS SOLTERS 
Qui perdi, cap a la urban piscina!!!

MINI TORNEIG PING PONG 
CASATS VS SOLTERS 
Comptarà en el resultat global del torneig 
de pàdel.

BATTLE INSTAGRAM
Puja 10 històries divertides del teu equip 
o dels seus membres durant tot el torneig 
i al final del dia el jurat decidirà l'equip 
guanyador... Que tindrà una gerra de cer-
vesa gratuïta per a cada membre de 
l'equip!!

Av. Guillem Graell, 54 - La Seu d’Urgell - 973 35 16 82 - urbansportlaseu@gmail.com

CASATS VS SOLTERS BY

BY

DISSABTE 27 DE MAIG
inscripcions individuals!!
Places limitades
Torneig per equips Casats vs Solters

PREU INSCRIPCIÓ:

Socis 15 €
No socis 20 €

WELCOME PACK:
Coca by Pastisseria Cadí
1 aigua
1 grip
Detallet “sensual” Josmon by Tó
Consumició Bingo Andorra

REGALS PER ALS CASATS I SOLTERS 

amb més punts by

A més... SORTEJAREM:

• Un sopar a la Via Fonte per a dues persones
• Una sessió de reflexologia by Rosa Rodríguez
• Una quota VIP gratuïta a l'Urban
• Un circuit termal per a dues persones 

al Balneari Sant Vicenç
• Un tractament d’equilibri by Iolanda Armenta

Col·laboradors:

No importa el nivell que tinguis, es 
podran fer les parelles que més us con-
vinguin en cada partit (sempre tenint en 
compte que cada participant ha de jugar 
un mínim de 3 partits)

A més... No només pàdel

TORNEIG DE PÀDEL 





EXPLOTACIONS FORESTALS ALT URGELL S.A.
- Bigueria raspallada.
- Fusta per a la construcció.
- Embalatge industrial.
- Tractaments de la fusta.
- Paletització.
- Serradura, escorça i estella.

Ap. Correus núm 71
25700 La Seu d’Urgell
Crta. de Castellbò, 20

25711 Montferrer - Lleida
Tel.: 973 351 348 - Fax: 973 351 500

efausa@efausa.es www.efausa.es
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Arriba la 16a edició de l’Escanyabocs amb l’aval de prop de 13 mil 
participants en les primeres quinze edicions 
La prova multiesportiva a l’entorn 
natural de la Seu d’Urgell, l’Es-
canyabocs celebrarà el cap de 
setmana del 20 i 21 de maig la 
seva setzena edició amb l’aval 
dels prop de 13 mil esportistes 
que hi han participat en les prime-
res quinze edicions.
D’aquesta manera ho han anun-
ciat l’alcalde de la Seu d’Urgell, 
Francesc Viaplana, el vicealcalde 
urgellenc, Jordi Fàbrega, i el tinent 
d’alcalde d’Esports, Carlos Guàr-
dia, en roda de premsa des del 

Palau Municipal d’Esports de la 
capital alturgellenca.
En la presentació de la setzena 
edició de l’Escanyabocs, l’alcalde 
de la Seu ha volgut agrair la feina 
duta a terme des del Servei Muni-
cipal d’Esports “per tirar endavant 
any rere any aquesta prova espor-
tiva al medi natural única al Piri-
neu, així com de les entitats i 
clubs esportius que hi col·laboren 
activament”. Viaplana també ha 
posat en valor la tasca de les per-
sones voluntàries en la realització 

d’aquest esdeveniment esportiu.
Per la seva part, el vicealcalde de 
la Seu, que ha convidat a tothom a 
participar-hi, ha agraït a tot els i 
les participants que fins ara s’han 
donat cita en aquesta prova multi-
esportiva de la nostra ciutat. 
Fàbrega ha subratllat al respecte 
que “la Seu d’Urgell és el millor 
pavelló a l’aire lliure del sud d’Eu-
ropa, i l’Escanyabocs és una mag-
nífica oportunitat per gaudir-lo. 
L’Escanyabocs forma part de 
l’ADN de la Seu perquè som Ciutat 
d’Esport”.

250 persones participen a la Diada Esportiva de la Gent Gran La Seu 
d’Urgell-Andorra
La capital alturgellenca va cele-
brar el passat dilluns la Diada 
Esportiva de la Gent Gran La Seu 
d'Urgell-Andorra amb la participa-
ció de 250 persones que s'ha 
donat cita al Palau Municipal d'Es-
ports. Cal recordar que aquesta 
festa esportiva entre persones 
grans urgellenques i andorranes 
no se celebrava des de l'any 2019 
a causa de la pandèmia.
La diada d'aquest any es va 

iniciar a primera hora del matí 
amb la benvinguda per part de 
l'Alcalde de la Seu d'Urgell, Fran-
cesc Viaplana, i la secretària d'es-
tat d'Afers Socials, Joventut i 
Igualtat, en funcions, del Govern 
d'Andorra, M. Teresa Milà, acom-
panyats per la tinent d'alcalde 
d'Atenció a les Persones i regido-
ra de Gent Gran, Marian Lamolla, 
la cap d'àrea de Promoció de l'Au-
tonomia Personal d'Andorra, Ra- 

quel Guàrdia, i el vicealcalde urge-
llenc, Jordi Fàbrega, entre altres 
regidors i regidores del Consistori. 
Tant Viaplana com Milà van donar 
la benvinguda a les 250 persones 
participants de la diada esportiva i 
els van valorar públicament la 
seva actitud "positiva i saludable 
davant la vida", així com la impor-
tància que té també per la gent 
gran de "mantenir-se actius tot 
practicant hàbits saludables".

Horari: 
Oberts tots els dies de 8 a 16 h. 
Divendres i dissabte de 20 a 23 h.
Dissabte i diumenge de 8 a 16,30 h. 
Dies festius obrim també per la nit.

Menú 14 €
Mig menú 10 €

• Tenim sempre menú del dia, amb molta   
   varietat de plats.
• Fem esmorzars de forquilla
• Menús tancats per reserves per a colles.

               Tel. 621298825
Av. Guillem Graell, 36 - La Seu d’Urgell 

Menú 18 €
Mig menú  13 €

MENÚ CAPS DE 
SETMANA I FESTIUS

MENÚ DIARI
ENTRE SETMANA 
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macambients.com

Mobles Farràs • Carrer Major, 50 • La Seu d’Urgell • Tel. 973 350 127

Ambients
singulars

Com a afectada d'una llarga 
malaltia i usuària de la Fundació 
Sant Hospital us explicaré la 
meva experiència.

A l'inici de la malaltia, el que 
volíem nosaltres i els metges és 
rapidesa en el diagnòstic i, per 
tant, ens demanaven moltes 
proves. Vam tenir una sort im-
mensa, la gran majoria d'aquestes 
ens les podíem fer a la Fundació 
Sant Hospital. D'aquesta manera, 
ens estalviàvem molts desplaça-

ments a un altre hospital, que en 
aquest cas és l'Arnau de Vilanova 
i es troba a 130 km de distància. 
La població, no en som gaire 
conscients, però quan et toca de 
prop és quan t'adones de la gran 
sort que tenim a La Seu.
Ens van fer gairebé totes les 
proves que necessitàvem pel 
diagnòstic i seguiment: mamo-
grafies, ecografies, biòpsies de 
mama, analítiques, TACs... Aques-
tes proves les realitzen els serveis 
de diagnòstic per la imatge i labo-
ratori.

Gràcies a tenir aquests serveis 
tan extensos i amb aquestes 
prestacions, vam guanyar en 
comoditat estalviant-nos molts 
desplaçaments, vam tenir més 
facilitat per estar acompanyats 
dels nostres familiars i sobretot 
vam guanyar molt temps a l'hora 
del diagnòstic, que en la nostra 
malaltia és essencial.

Volem fer públic el suport per 
aquest col·lectiu tan necessari 
per a la nostra població.

Montserrat Herreros Bullich

Trobada dels cors de l’Escola l’Energia de Palafrugell i l’Escola 
Municipal de Música de la Seu d’Urgell al municipi empordanès
El passat dissabte els cors de l'Es-
cola l'Energia de Palafrugell i de 
l'Escola Municipal de Música de la 
Seu d'Urgell es van trobar en el 
municipi empordanès. Es va fer 
un intercanvi que tindrà la seva 

tornada el pròxim 27 de maig a la 
capital de l'Alt Urgell.
En aquesta jornada, l'alumnat i 
professorat van visitar el Museu 
del Suro, es van mullar els peus a 
la platja de Llafranc i van cloure la 

jornada amb un concert conjunt i 
berenar pels assistents.

Aquesta és una important expe-
riència i molt ben valorada pels 
nois i noies que hi van participar.

Article d’opinió
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El Consell Municipal d’Infants tanca aquest curs fent una valoració 
"molt positiva" de la jornada cívica
El passat divendres al matí es 
va celebrar el ple final del Con-
sell Municipal d'Infants de la 
Seu d'Urgell que va presidir l'al-
calde urgellenc, Francesc Via-
plana, i va comptar amb l'assis-
tència de la tinent d'alcalde 
d'Atenció a les Persones, 
Marian Lamolla, i la regidora 
d'Infància i educació Núria 
Tomàs, on els i les membres 
d'aquest òrgan de representació 
dels nens i nens de la ciutat van 
fer balanç del treball portat a 
terme al llarg d'aquest curs.
Així, els i les membres d'aquest 
consell van fer una valoració 

"molt positiva" de la jornada 
cívica celebrada el passat 25 
d'abril, així com totes les activi-
tats prèvies per preparar aques-
ta acció al carrer. En aquesta 
sessió plenària també es va pro-
jectar un vídeo que recull dife-
rents imatges de les activitats 
portades a terme com les ses-
sions de treball i la mateixa 
jornada cívica.

Com a colofó d'aquesta darrera 
sessió del consell municipal 
d'infants d'aquest curs, l'alcalde 
de la Seu va oferir als alumnes 
una visita guiada per l'edifici 

Consistorial, amb explicacions 
sobre que es fa en cada depar-
tament municipal. A més, cada 
alumne va rebre una entrada 
gratuïta per a la piscina munici-
pal per gaudir-ne aquest estiu.

El Consell Comarcal de l’Alt Urgell crea un mapa interactiu de festes majors

El Consell Comarcal de l'Alt 
Urgell ha creat un mapa interac-
tiu de festes majors, el qual està 
allotjat a la seva pàgina web. 
Aquesta iniciativa coincideix 
amb l'inici, el passat cap de set-
mana a Aravell, de la temporada 
de festes majors a la comarca. 
Actualment, 85 pobles de l'Alt 
Urgell mantenen viva la celebra-
ció de la seva festa major.

L'usuari que accedeixi al mapa 
interactiu pot anar descobrint 
les dates de les festes majors 

mentre passa el cursor per 
damunt dels topònims. Alesho-
res s'obre una finestreta amb la 
indicació corresponent. Aquest 
és el primer d'un conjunt de 
mapes interactius de l'Alt Urgell 
que s'aniran publicant les pròxi-
mes setmanes a la web del 
Consell Comarcal.

Les festes majors formen part 
del patrimoni immaterial com a 
element de cohesió social i d'ex-
pressió d'identitat col·lectiva. 

Per aquest motiu, els pobles fan 
per manera de celebrar-les cada 
any. En el cas de l'Alt Urgell, les 
festes majors abracen el perío-
de comprès entre el primer cap 
de setmana de maig, amb la 
festa d'Aravell, i el tercer cap de 
setmana de novembre, amb la 
de Fórnols. Els mesos que n'hi 
ha més són agost, amb 24, i 
setembre, amb 22. El cap de 
setmana amb més concentra-
ció de festes majors és el 
primer de setembre, amb un 
total de 9.

Apunta’t ara a l’Urban 
i comença l’Operació Bikini 

de la millor manera 
i amb la millor oferta esportiva

Av. Guillem Graell, 54 - La Seu d’Urgell - 973 35 16 82 - urbansportlaseu@gmail.com

PROMO PRIMAVERA

120 €

x 3 mesos!!!



per exterior o 
interior, per fer tot 
allò que imaginis, 
coixins, cortines...

Teixits nous que arriben! 



Creu que ha funcionat bé aquest 
model de govern amb alternança 
en el lloc d’alcalde i vicealcalde 
entre Junts i ERC?
Ens ha permès donar estabilitat al 
govern municipal durant els 4 anys, 
i això ha estat cabdal per poder fer 
front als importants reptes que hem 
tingut aquesta legislatura (sobretot 
la pandèmia). És molt important tre-
ballar amb pressupostos aprovats 
cada any en lloc de fer-ho amb pres-
supostos prorrogats, i això ho ha 
permès aquesta fórmula i la genero-
sitat de tots dos. A més, tot i les difi-
cultats i el fet de ser un govern de 
coalició, hem pogut complir més 
d'un 70% del nostre programa elec-
toral i fer realitat els nostres grans 
projectes (INEFC Pirineus, CAP i 
hospital).

Repetiria aquesta fórmula si els re-
sultats electorals fossin semblants 
aquest 2023 als de 2019?
La nostra ambició és tenir la con-
fiança dels veïns i veïnes de la Seu i 
Castellciutat per poder governar en 
solitari, ja que presentem un equip i 
un projecte molt sòlid i amb les 
idees clares del que volem construir 
entre tots, que és la Seu i el Castell-
ciutat que ens mereixem. El dia 29 
de maig, amb els resultats que els 
veïns decideixin, veurem quina és la 
millor fórmula per aplicar aquests 
resultats al govern municipal i per 
tant, complir el que els veïns ens de-
manin.

Presenti el seu equip per governar 
a la Seu per aquesta propera legis-
latura...
Estic molt orgullós de l'equip que 
m'acompanya, ja que és solvent, 
amb experiència, preparat i amb 
tota la il·lusió del món per fer la 
millor Seu i el millor Castellciutat 
possible. De l'anterior legislatura, i 
per tant amb tota l'experiència i el 
bagatge assolits m'acompanyen el 
Joan Gurrera (el millor especialista 
en urbanisme del Pirineu i bolcat en 
tots els temes solidaris), la Carme 
Espuga (treballadora incansable, 
coneixedora del sistema financer i 
educatiu per ser l'alma mater de 
l'AFA de l'Albert Vives i peça clau per 
millorar assumptes interns vitals de 
l'ajuntament) i el Joan Llobera (vita-
litat i experiència a parts iguals al 
servei del jovent, els barris i tot l'es-
port de la comarca). I completem 
aquest equip amb les incorpora-

Primer de tot, i mirant enrere, què 
és el que més destacaria de l’ac-
tual legislatura que hagi dut a 
terme l’equip de govern?
Ha estat una legislatura molt com-
plicada, havent de gestionar la crisi 
sanitària més greu del darrer segle 
amb la pandèmia de la COVID-19, i 
posteriorment els efectes de la crisi 
derivada de la invasió d'Ucraïna i els 
preus de l'energia. Però, tot i això, 
crec que la Seu i Castellciutat va 
saber respondre prou bé a tot això, 
ara mateix tenim 50 menys aturats 
que a l'inici de la legislatura amb 
més de 700 persones empadrona-
des més a la ciutat, i hem fet realitat 
projectes vitals pel futur com INEFC 
Pirineus, el CAP i deixar encarrilat el 
nou Hospital Comarcal de l'Alt 
Urgell.

Quin ha estat el projecte del qual 
més orgullós se n’ha sentit?
INEFC Pirineus, fer realitat aquell 
somni de l'alcalde Batalla, amb 
totes les dificultats i convertir la Seu 
d'Urgell en l'única ciutat universi-
tària presencial del Pirineu represen-
tarà un abans i un després per no-
saltres. Molta gent no n'és cons-
cient, però la universitat canviarà la 
Seu en uns anys, igual que ho va fer 
el Parc Olímpic del Segre fa 30 anys. 
I òbviament, totes les millores sani-
tàries aconseguides (nou CAP, con-
sultori de Castellciutat, la base 
GRAE amb personal SEM a l'aero-
port, l'heliport nocturn pel SEM, la 
signatura del conveni sanitari amb 
Andorra que ara el Govern ha de 
desenvolupar i el nou Hospital Co-
marcal de l'Alt Urgell)

Què canviaria o que creu que 
s’hauria pogut fer millor o d’una 
altra manera?
Hem de fer autocrítica sobretot en 
la neteja del centre històric. La im-
portant colònia de coloms que no 
hem aconseguit controlar fa molt di-
fícil tenir net el centre històric, tot i 
incrementar el personal i els recur-
sos en neteja, com hem fet. Estem 
convençuts que una gestió directa 
de la neteja per part de l'ajuntament 
i incrementar les accions per con-
trolar els coloms són accions im-
prescindibles per a la propera legis-
latura.

cions de la Urgell Isús (emprenedora 
i treballadora incansable coneixedo-
ra de primera mà del sector primari, 
el comerç i del centre històric); el 
Marc Moragues (expiragüista d'elit, 
expert en comunicació i peça clau 
dels Diables de l'Alt Urgell); la Inés 
Vilà (infermera de l'hospital, profes-
sora de la Universitat de Lleida i tre-
balladora infatigable per millorar els 
serveis sanitaris i socials); el David 
Manzanera (un expert en conserva-
ció i medi ambient que ens ajudarà 
molt per millorar la qualitat de vida 
de la nostra ciutat) i la Marta Roca 
(professora de primària a la Salle 
molt estimada per la seva bonhomia 
i professionalitat). Aquests són els 9 
primers, però si reviseu totes les 27 
persones de la llista de Junts per la 
Seu, veureu que és un equip immillo-
rable.

Quin és el projecte econòmic prio-
ritari per aquesta propera legisla-
tura en el cas que guanyin les elec-
cions?
Tenim reptes claus que són fona-
mentals pel futur i que, en funció de 
qui els lideri, marcaran el futur de la 
ciutat, els serveis que oferim i les 
oportunitats pels nostres fills. Per 
nosaltres aquesta legislatura és 
clau per dinamitzar el centre his-
tòric, potenciar l'habitatge i revitalit-
zar projectes claus econòmics (la 
candidatura de la Catedral per 
UNESCO, consolidar INEFC Pirineus, 
potenciar la Seu com a capital de 
l'esport a l'aire lliure, potenciar el 
sector primari com a capital del for-
matge que som i el hub tecnològic a 
Castellciutat) per oferir oportunitats 
al nostre jovent i retenir el nostre 
talent, que és molt.

Com s’imagina que serà la Seu 
d’Urgell el 2027?
Una ciutat viva, plena d'oportunitats, 
amb un futur ple de possibilitats. 
Una Seu amb més vida, més dina-
misme, més empenta. Una ciutat 
que sigui llar, que s'obri al món i que 
aposti per la innovació i el futur. Una 
Seu referent en qualitat de vida, 
natura, esport, salut, sostenibilitat, 
gastronomia, patrimoni, turisme, 
comerç, cultura i tradicions. Una 
ciutat que ofereix els millors serveis 
i equipaments, que impulsi el desen-
volupament econòmic, creant ocu-
pació i fent costat al sector primari, 
com a capital del formatge que 
som. Una ciutat que garanteix el be-

nestar i la qualitat de vida de tots els 
seus habitants. Una ciutat amb 
oportunitats pel jovent i amb els mi-
llors serveis per envellir-hi.

I Castellciutat?
Un poble que bategi al ritme de les 
tradicions, amb una ruta d'art urbà 
consolidada i referent al Pirineu pels 
murals, amb un consultori eficient 
per apropar la salut als veïns i veïnes 
del poble, amb un parc infantil molt 
millor perquè els infants de Ciutat 
en puguin gaudir tot l'any i una zona 
esportiva transformada en un espai 
de lleure familiar i de jovent amb 
zona de pícnic i un circuit de pump 
track i de parkour. I amb una Ciuta-
della activa essent un pol econòmic 
referent en noves tecnologies en 
zones rurals i de muntanya obert al 
poble.

Com creu que es pot mantenir el 
talent urgellenc al territori i quines 
actuacions duran a terme per rete-
nir-lo?
Cal crear ocupació, amb totes les 
accions que us he explicat, sense 
oblidar-nos de les arts, que tenen 
una important sortida professional i 
molt jovent del Pirineu en té un 
talent que cal aprofitar.

Expliqui als lectors en quina fase 
es troben el nou hospital comarcal, 
l’edifici de la universitat d’Inefc Pi-
rineus i la nova residència per a la 
gent gran...
El nou hospital comarcal té el pla 
funcional aprovat i els terrenys 
cedits al Departament de Salut. Ara 
s'està redactant el projecte funcio-
nal per tal que a la tardor es liciti el 
projecte constructiu (18 mesos de 
redacció) i es pugui iniciar la cons-
trucció el 2025.

L'edifici docent d'INEFC Pirineus ja 
té el finançament assegurat (grà-
cies a la moció aprovada al Parla-
ment a instàncies de Junts per Ca-
talunya) i s'està redactant el projec-
te constructiu que vam licitar l'any 
passat. Un cop ens l'entreguin, es 
podrà licitar-ne la construcció 
durant el segon semestre d'aquest 
any.

L'hospital iniciarà aquest any una 
important reforma de la Unitat So-
ciosanitària pel que ha rebut gairebé 
2'5 M d'euros de fons next genera-
tion i 3 M de d'euros de la Diputació 
de Lleida. Un cop fet això passarem 
de 14 places residencials a 4 unitats 
de convivència de 15 places (60 en 
total). Paral·lelament, abans d'aca-

Jordi Fàbrega i Sabaté
Candidat de Junts X Catalunya a alcalde de la Seu d’Urgell a les eleccions municipals del 28 de maig

Parlem amb... 10

bar l'any hem de licitar la construc-
ció de l'edifici amb pisos amb ser-
veis per la nostra gent gran (mínim 
de 45 places) a una parcel·la munici-
pal de l'Horta del Valira.

Sent La Seu Ciutat de l’Esport, pel 
que fa a instal·lacions esportives 
municipals tenen algun projecte en 
marxa de cara a la propera legisla-
tura en cas de guanyar els comi-
cis?
Cal seguir millorant el Parc del 
Segre per poder competir amb la 
resta d'instal·lacions de tot el món 
per acollir les millors proves interna-
cionals, millorarem els pavellons ac-
tuals (amb les subvencions del 
Govern) i ens plantegem quina és la 
millor alternativa per disposar d'un 
segon camp municipal de futbol, ja 
que tenim problemes per encabir 
tots els esportistes actualment.

Un dels temes més comentats i 
que més neguit causa en els últims 
mesos a la Seu és el tema de les 
ocupacions d’habitatges a la ciutat. 
Creu que des de l’Ajuntament es fa 
tot el que està al seu abast amb la 
llei a la mà o es podria fer més per 
combatre aquest tema?
Amb la nova llei aprovada pel Parla-
ment, també a instàncies de Junts 
per Catalunya, tenim més eines per 
a fer-hi front. No obstant, gràcies a 
la col·laboració entre Mossos i poli-
cia local, conjuntament amb els 
veïns, val a dir que el problema ha 
minvat força en el darrer any, i ac-
tualment tenim molts menys pisos 
ocupats dels que havíem tingut. 
Però cal seguir insistint i estant-hi a 
sobre.

Tornant enrere, vostè va atraure 
l’atenció mediàtica de moltíssima 
gent durant els pitjors mesos de la 
pandèmia a través de la informació 
diària que donava mitjançant les 
seves xarxes socials. Com ho va 
viure vostè des del vessant sanita-
ri?
El fet de ser metge i alcalde em va 
permetre tenir uns coneixements 
que entenc que van ser claus per an-
ticipar-nos als esdeveniments i 
poder minimitzar les conseqüèn-
cies. Per exemple, el trasllat de la 
gent gran de l'hospital al Seminari, 
gràcies a la col·laboració del Bisbat, 
o la ràpida resposta amb el brot de 
COVID-19 a la Llar de Sant Josep 
van ser claus. Els comunicats diaris 
els vaig començar per informar, ja 
que em veia en l'obligació de comu-
nicar com estàvem en cada mo- 
ment, que havíem de fer i -sobretot- 

per què. No pots demanar un esforç 
tan gran a tothom sense explicar els 
motius. La resposta de tots vosal-
tres a aquests comunicats va ser 
espectacular, i la meva força per 
seguir durant aquells dos anys 
llargs que els vaig fer. Però del que 
estic més orgullós és de la resposta 
de tota la gent de la Seu Castellciu-
tat, col·laborant en tot moment en 
tot el que els hi demanàvem, i 
sumant sempre. En els moments 
més durs de la nostra història 
recent, em vaig sentir enormement 
orgullós de ser urgellenc.

Quelcom a afegir?
Només dir que aquesta legislatura 
hem iniciat projectes, malgrat tot, 
cabdals per la Seu, però són projec-
tes que hem de consolidar durant 
els propers 4 anys. I que tinc la sort 
que m'acompanya el millor equip 
per fer-los realitat, per fer possible la 
Seu i Castellciutat que tots ens me-
reixem.

PETIT QÜESTIONARI

La Seu d’Urgell és... 
un paradís, que encara ho ha de ser 
més.

Esport preferit? 
Bàsquet

Gaudeixes més cuinant o menjant? 
Menjant

Menjar preferit? 
A la meva presentació de fa 4 anys 
vaig dir que l'arròs a la cubana de la 
meva mare i es va "enfadar", perquè 
fa uns canelons i un tall rodó espec-
taculars. Però com el seu arròs no hi 
ha res.

Color preferit? 
Blau

Pel·lícula preferida? 
Soc molt fan de Star Wars

Sèrie de TV preferida? 
Mandalorian (soc molt fan de Star 
Wars, ja us ho he dit)

Un lloc? 
Qualsevol racó de la Seu i Castell-
ciutat... I Argestues.

Una cançó? 
"Ho tenim tot", de Joan Dausà

Una paraula? 
EQUIP, I TREBALL



Creu que ha funcionat bé aquest 
model de govern amb alternança 
en el lloc d’alcalde i vicealcalde 
entre Junts i ERC?
Ens ha permès donar estabilitat al 
govern municipal durant els 4 anys, 
i això ha estat cabdal per poder fer 
front als importants reptes que hem 
tingut aquesta legislatura (sobretot 
la pandèmia). És molt important tre-
ballar amb pressupostos aprovats 
cada any en lloc de fer-ho amb pres-
supostos prorrogats, i això ho ha 
permès aquesta fórmula i la genero-
sitat de tots dos. A més, tot i les difi-
cultats i el fet de ser un govern de 
coalició, hem pogut complir més 
d'un 70% del nostre programa elec-
toral i fer realitat els nostres grans 
projectes (INEFC Pirineus, CAP i 
hospital).

Repetiria aquesta fórmula si els re-
sultats electorals fossin semblants 
aquest 2023 als de 2019?
La nostra ambició és tenir la con-
fiança dels veïns i veïnes de la Seu i 
Castellciutat per poder governar en 
solitari, ja que presentem un equip i 
un projecte molt sòlid i amb les 
idees clares del que volem construir 
entre tots, que és la Seu i el Castell-
ciutat que ens mereixem. El dia 29 
de maig, amb els resultats que els 
veïns decideixin, veurem quina és la 
millor fórmula per aplicar aquests 
resultats al govern municipal i per 
tant, complir el que els veïns ens de-
manin.

Presenti el seu equip per governar 
a la Seu per aquesta propera legis-
latura...
Estic molt orgullós de l'equip que 
m'acompanya, ja que és solvent, 
amb experiència, preparat i amb 
tota la il·lusió del món per fer la 
millor Seu i el millor Castellciutat 
possible. De l'anterior legislatura, i 
per tant amb tota l'experiència i el 
bagatge assolits m'acompanyen el 
Joan Gurrera (el millor especialista 
en urbanisme del Pirineu i bolcat en 
tots els temes solidaris), la Carme 
Espuga (treballadora incansable, 
coneixedora del sistema financer i 
educatiu per ser l'alma mater de 
l'AFA de l'Albert Vives i peça clau per 
millorar assumptes interns vitals de 
l'ajuntament) i el Joan Llobera (vita-
litat i experiència a parts iguals al 
servei del jovent, els barris i tot l'es-
port de la comarca). I completem 
aquest equip amb les incorpora-

Primer de tot, i mirant enrere, què 
és el que més destacaria de l’ac-
tual legislatura que hagi dut a 
terme l’equip de govern?
Ha estat una legislatura molt com-
plicada, havent de gestionar la crisi 
sanitària més greu del darrer segle 
amb la pandèmia de la COVID-19, i 
posteriorment els efectes de la crisi 
derivada de la invasió d'Ucraïna i els 
preus de l'energia. Però, tot i això, 
crec que la Seu i Castellciutat va 
saber respondre prou bé a tot això, 
ara mateix tenim 50 menys aturats 
que a l'inici de la legislatura amb 
més de 700 persones empadrona-
des més a la ciutat, i hem fet realitat 
projectes vitals pel futur com INEFC 
Pirineus, el CAP i deixar encarrilat el 
nou Hospital Comarcal de l'Alt 
Urgell.

Quin ha estat el projecte del qual 
més orgullós se n’ha sentit?
INEFC Pirineus, fer realitat aquell 
somni de l'alcalde Batalla, amb 
totes les dificultats i convertir la Seu 
d'Urgell en l'única ciutat universi-
tària presencial del Pirineu represen-
tarà un abans i un després per no-
saltres. Molta gent no n'és cons-
cient, però la universitat canviarà la 
Seu en uns anys, igual que ho va fer 
el Parc Olímpic del Segre fa 30 anys. 
I òbviament, totes les millores sani-
tàries aconseguides (nou CAP, con-
sultori de Castellciutat, la base 
GRAE amb personal SEM a l'aero-
port, l'heliport nocturn pel SEM, la 
signatura del conveni sanitari amb 
Andorra que ara el Govern ha de 
desenvolupar i el nou Hospital Co-
marcal de l'Alt Urgell)

Què canviaria o que creu que 
s’hauria pogut fer millor o d’una 
altra manera?
Hem de fer autocrítica sobretot en 
la neteja del centre històric. La im-
portant colònia de coloms que no 
hem aconseguit controlar fa molt di-
fícil tenir net el centre històric, tot i 
incrementar el personal i els recur-
sos en neteja, com hem fet. Estem 
convençuts que una gestió directa 
de la neteja per part de l'ajuntament 
i incrementar les accions per con-
trolar els coloms són accions im-
prescindibles per a la propera legis-
latura.

cions de la Urgell Isús (emprenedora 
i treballadora incansable coneixedo-
ra de primera mà del sector primari, 
el comerç i del centre històric); el 
Marc Moragues (expiragüista d'elit, 
expert en comunicació i peça clau 
dels Diables de l'Alt Urgell); la Inés 
Vilà (infermera de l'hospital, profes-
sora de la Universitat de Lleida i tre-
balladora infatigable per millorar els 
serveis sanitaris i socials); el David 
Manzanera (un expert en conserva-
ció i medi ambient que ens ajudarà 
molt per millorar la qualitat de vida 
de la nostra ciutat) i la Marta Roca 
(professora de primària a la Salle 
molt estimada per la seva bonhomia 
i professionalitat). Aquests són els 9 
primers, però si reviseu totes les 27 
persones de la llista de Junts per la 
Seu, veureu que és un equip immillo-
rable.

Quin és el projecte econòmic prio-
ritari per aquesta propera legisla-
tura en el cas que guanyin les elec-
cions?
Tenim reptes claus que són fona-
mentals pel futur i que, en funció de 
qui els lideri, marcaran el futur de la 
ciutat, els serveis que oferim i les 
oportunitats pels nostres fills. Per 
nosaltres aquesta legislatura és 
clau per dinamitzar el centre his-
tòric, potenciar l'habitatge i revitalit-
zar projectes claus econòmics (la 
candidatura de la Catedral per 
UNESCO, consolidar INEFC Pirineus, 
potenciar la Seu com a capital de 
l'esport a l'aire lliure, potenciar el 
sector primari com a capital del for-
matge que som i el hub tecnològic a 
Castellciutat) per oferir oportunitats 
al nostre jovent i retenir el nostre 
talent, que és molt.

Com s’imagina que serà la Seu 
d’Urgell el 2027?
Una ciutat viva, plena d'oportunitats, 
amb un futur ple de possibilitats. 
Una Seu amb més vida, més dina-
misme, més empenta. Una ciutat 
que sigui llar, que s'obri al món i que 
aposti per la innovació i el futur. Una 
Seu referent en qualitat de vida, 
natura, esport, salut, sostenibilitat, 
gastronomia, patrimoni, turisme, 
comerç, cultura i tradicions. Una 
ciutat que ofereix els millors serveis 
i equipaments, que impulsi el desen-
volupament econòmic, creant ocu-
pació i fent costat al sector primari, 
com a capital del formatge que 
som. Una ciutat que garanteix el be-

nestar i la qualitat de vida de tots els 
seus habitants. Una ciutat amb 
oportunitats pel jovent i amb els mi-
llors serveis per envellir-hi.

I Castellciutat?
Un poble que bategi al ritme de les 
tradicions, amb una ruta d'art urbà 
consolidada i referent al Pirineu pels 
murals, amb un consultori eficient 
per apropar la salut als veïns i veïnes 
del poble, amb un parc infantil molt 
millor perquè els infants de Ciutat 
en puguin gaudir tot l'any i una zona 
esportiva transformada en un espai 
de lleure familiar i de jovent amb 
zona de pícnic i un circuit de pump 
track i de parkour. I amb una Ciuta-
della activa essent un pol econòmic 
referent en noves tecnologies en 
zones rurals i de muntanya obert al 
poble.

Com creu que es pot mantenir el 
talent urgellenc al territori i quines 
actuacions duran a terme per rete-
nir-lo?
Cal crear ocupació, amb totes les 
accions que us he explicat, sense 
oblidar-nos de les arts, que tenen 
una important sortida professional i 
molt jovent del Pirineu en té un 
talent que cal aprofitar.

Expliqui als lectors en quina fase 
es troben el nou hospital comarcal, 
l’edifici de la universitat d’Inefc Pi-
rineus i la nova residència per a la 
gent gran...
El nou hospital comarcal té el pla 
funcional aprovat i els terrenys 
cedits al Departament de Salut. Ara 
s'està redactant el projecte funcio-
nal per tal que a la tardor es liciti el 
projecte constructiu (18 mesos de 
redacció) i es pugui iniciar la cons-
trucció el 2025.

L'edifici docent d'INEFC Pirineus ja 
té el finançament assegurat (grà-
cies a la moció aprovada al Parla-
ment a instàncies de Junts per Ca-
talunya) i s'està redactant el projec-
te constructiu que vam licitar l'any 
passat. Un cop ens l'entreguin, es 
podrà licitar-ne la construcció 
durant el segon semestre d'aquest 
any.

L'hospital iniciarà aquest any una 
important reforma de la Unitat So-
ciosanitària pel que ha rebut gairebé 
2'5 M d'euros de fons next genera-
tion i 3 M de d'euros de la Diputació 
de Lleida. Un cop fet això passarem 
de 14 places residencials a 4 unitats 
de convivència de 15 places (60 en 
total). Paral·lelament, abans d'aca-

11 Parlem amb...

bar l'any hem de licitar la construc-
ció de l'edifici amb pisos amb ser-
veis per la nostra gent gran (mínim 
de 45 places) a una parcel·la munici-
pal de l'Horta del Valira.

Sent La Seu Ciutat de l’Esport, pel 
que fa a instal·lacions esportives 
municipals tenen algun projecte en 
marxa de cara a la propera legisla-
tura en cas de guanyar els comi-
cis?
Cal seguir millorant el Parc del 
Segre per poder competir amb la 
resta d'instal·lacions de tot el món 
per acollir les millors proves interna-
cionals, millorarem els pavellons ac-
tuals (amb les subvencions del 
Govern) i ens plantegem quina és la 
millor alternativa per disposar d'un 
segon camp municipal de futbol, ja 
que tenim problemes per encabir 
tots els esportistes actualment.

Un dels temes més comentats i 
que més neguit causa en els últims 
mesos a la Seu és el tema de les 
ocupacions d’habitatges a la ciutat. 
Creu que des de l’Ajuntament es fa 
tot el que està al seu abast amb la 
llei a la mà o es podria fer més per 
combatre aquest tema?
Amb la nova llei aprovada pel Parla-
ment, també a instàncies de Junts 
per Catalunya, tenim més eines per 
a fer-hi front. No obstant, gràcies a 
la col·laboració entre Mossos i poli-
cia local, conjuntament amb els 
veïns, val a dir que el problema ha 
minvat força en el darrer any, i ac-
tualment tenim molts menys pisos 
ocupats dels que havíem tingut. 
Però cal seguir insistint i estant-hi a 
sobre.

Tornant enrere, vostè va atraure 
l’atenció mediàtica de moltíssima 
gent durant els pitjors mesos de la 
pandèmia a través de la informació 
diària que donava mitjançant les 
seves xarxes socials. Com ho va 
viure vostè des del vessant sanita-
ri?
El fet de ser metge i alcalde em va 
permetre tenir uns coneixements 
que entenc que van ser claus per an-
ticipar-nos als esdeveniments i 
poder minimitzar les conseqüèn-
cies. Per exemple, el trasllat de la 
gent gran de l'hospital al Seminari, 
gràcies a la col·laboració del Bisbat, 
o la ràpida resposta amb el brot de 
COVID-19 a la Llar de Sant Josep 
van ser claus. Els comunicats diaris 
els vaig començar per informar, ja 
que em veia en l'obligació de comu-
nicar com estàvem en cada mo- 
ment, que havíem de fer i -sobretot- 

per què. No pots demanar un esforç 
tan gran a tothom sense explicar els 
motius. La resposta de tots vosal-
tres a aquests comunicats va ser 
espectacular, i la meva força per 
seguir durant aquells dos anys 
llargs que els vaig fer. Però del que 
estic més orgullós és de la resposta 
de tota la gent de la Seu Castellciu-
tat, col·laborant en tot moment en 
tot el que els hi demanàvem, i 
sumant sempre. En els moments 
més durs de la nostra història 
recent, em vaig sentir enormement 
orgullós de ser urgellenc.

Quelcom a afegir?
Només dir que aquesta legislatura 
hem iniciat projectes, malgrat tot, 
cabdals per la Seu, però són projec-
tes que hem de consolidar durant 
els propers 4 anys. I que tinc la sort 
que m'acompanya el millor equip 
per fer-los realitat, per fer possible la 
Seu i Castellciutat que tots ens me-
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Servei tècnic oficial:

REPARACIÓ, VENDA 
I LLOGUER DE MAQUINÀRIA

973 355 539Ctra. de Montferrer s/n
25711 Montferrer

Info@msplaseu.cat

OFERTA 
MOTOAIXADA + KIT DE RODES I APORCADOR 

Oferta fins a esgotar existències

599 € 
IVA INCLÒS

PREU DE 
LLOGUER: 
40 €/dia





HIPERPAPERERIA - OFIMARKET

Ara a CARLIN tenim a la 

teva disposició tots els 

jocs: primitiva, Bono loto, 

quiniela, euromillones, 

loteria nacional...

Av. Salòria, 30 - 25700 La Seu d’Urgell
Tel.: 973 361 501 - tucarlinseu@gmail.com



Cerquem cambrers/es, 
ajudants/es de cuina, etc. 
per propera obertura de 
Bar-Restaurant. 40 hores 
setmanals, mitja jornada 
i/o caps de setmana, 
festius i temporada d'estiu.
Oferim: Bon ambient de 
treball i condicions salarials 
segons vàlua. Contacte: 
paradapatalin@gmail.com
621144846

Cerquem dissenyador/a 
gràfic/a - assistent de 
marketing online i vendes.
Es precisa coneixements 
de pack Adobe, marketing 
online i entorn web.
Es valorarà idiomes i vehicle 
propi. Enviar currículum a 
lesmesures@gmail.com

Es ven negoci molt cèntric 
amb bona clientela. 
Contacte: 973 352 144 
(tardes)

Persona amb ganes d’escol-
tar i voler aprendre l’ofici de 
mecànic amb l'extensa 
varietat de branques que 
comporta la mecànica del 
món industrial. Contactar 
amb: ribalaiga@ribalaiga.cat

Es precisa oficial de mecà-
nic i planxista/pintor. 
Contactar amb: 
ribalaiga@ribalaiga.cat
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FARMÀCIA DE GUÀRDIA - LA SEU D’URGELL

Farmàcia Purgimon
C. St. Joan Bta. La Salle, 52

973 351 307

Del 12 al 18 de maig

5MANUAL CORPORATIU

Unitat 
d’identificació

01.

A continuació es presenta la unitat 
d’identificació d’AMIC pels seus 25 
ANYS de constitució.

UNITAT VISUAL 
D’IDENTIFICACIÓ

Anuncia’t
lesmesures@gmail.com

OFERTA I DEMANDA

Av. del Salòria 55 - La Seu d’Urgell 
973 35 01 66 - www.cinemesguiu.com

DEL 12 AL 15 DE MAIG

Ds 13 - 17.15 h
              20.00 h           
Dg 14 - 17.00 h
Dl 15 - 20.00 h Ds 13 - 20.15 h           

Dg 14 - 19.15 h
Dl 15 - 20.15 h

Ds 13 - 18.00 h           
Dg 14 - 17.15 h Dg 14 - 19.45 h

Dilluns 
4,50 €




